
Casieriile  RAJA  vor  fi
închise  astăzi  începând  cu
ora 15.00
20 mai 2016 9:13
Urmare a lucrărilor de amenajare a bulevardului Tomis, pentru
eliminarea stâlpilor de pe porţiunea aflată în reabilitare, şi
trecerea  cablurilor  în  subteran,  astăzi  –  20  mai  2016,
începând cu ora 15.00 se vor sista transmisiunile de date,
internet  şi  voce  ale  furnizorilor,  pentru  o  perioadă  de
aproximativ 3 ore. Astfel, vor fi întrerupte transmisiile de
date între sediul central SC RAJA SA de pe strada Călăraşi şi
casieriile RAJA din municipiul Constanţa. În aceste condiţii,
casieriile RAJA se vor închide astăzi, începând cu ora 15,00.

Fetiţă din Albeşti, dispărută
de acasă
20 mai 2016 9:13
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După  gunoiul  îngropat,  avem
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şi gunoiul „aeropurtat”
20 mai 2016 9:13
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Ziua Rezervistului, la Cercul
Militar Mangalia
20 mai 2016 9:13

Starea educaţiei la Mangalia
20 mai 2016 9:13

Comunicat ALDE-Mangalia

An de an se iscă o sumedenie de discuţii legate de bugetul
acordat de Parlament Educaţiei: 2 sau 3 sau 4 % din PIB. Ceea
ce se uită mai mereu, legat de învăţământul preuniversitar
este faptul că acest buget ar putea fi şi de 15 % din PIB şi
tot nu se va putea rezolva nimic, cel puţin la Mangalia. Căci,
în afară de cheltuielile cu salarizarea (fonduri care vin de
la Ministerul Educaţiei) restul cheltuielilor necesare bunei
funcţionări a învăţământului preuniversitar vin de la bugetul
local.

 

ALDE-Mangalia  consideră  că  valoarea  procesului  de  educaţie
într-o comunitate relativ mică aşa cum este cea din Mangalia
este  determinată  de  patru  factori:  valoarea  individuală  a
fiecărui  elev,  valoarea  educaţiei  oferită  acasă  de  către
părinţi,  valoarea  individuală  şi  colectivă  a  corpului
profesoral şi, la fel de important, gradul de  implicare al
autorităţii locale în acest proces.

Ca  formaţiune  politică,  ALDE-Mangalia  nu  poate  interveni
asupra primilor trei factori, dar are puterea să determine cea
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de-a patra dimensiune, a implicării autorităţii locale.

Am vrea mai multă securitate a copiilor în interiorul şi în
jurul şcolii, dar asta nu se poate atât timp cât fondurile
alocate de la buget pentru pază sunt, în fiecare an, la limita
penibilului.

Am vrea ca elevii din ciclul superior să nu-şi mai cumpere
manualele, culegerile şi cărţile necesare, dar asta nu se
poate fără alocarea fondurilor necesare pentru bibliotecile
şcolare.

Ne-am dori ca preşcolarii să aibă un spaţiu cât mai apropiat
de  cel  familial  în  creşe  şi  grădiniţe.  Dar  plitele,
frigiderele, paturile, lenjeriile (şi altele) sunt cele pe
care şi le permit din fondurile insuficiente alocate de la
bugetul local.

Ne-am  dori  ca  şcolarii  să  se  dezvolte  armonios  prin
practicarea unui sport, dar asta nu se poate fără o alocare
decentă de fonduri pentru întreţinerea terenurilor şi sălilor
de sport ale şcolilor.

Ne-am  dori  ca  tinerii  noştri  să  beneficieze  de  un  Centru
pentru activităţi extraşcolare, un fel de Palat al Copiilor,
acolo unde să fie grupate şi dezvoltate toate talentele lor!
Dar  cu  o  administraţie  locală  slab  pregătită  academic,  o
administraţie locală care nu este dispusă să investească în
educaţie, asta nu se poate !

Ne-am dori ca elevii să nu mai înveţe în săli nezugrăvite, cu
igrasie, înghesuite sau cu bănci vechi şi rupte. Am vrea să
avem şi pentru copiii noştri tablete electronice sau alte
facilităţi moderne de studiu. Dar asta nu se poate fără o
anumită „aplecare” faţă de studiu, fără o minimă morală în
abordarea învăţăturii.

Am  vrea  să  nu  mai  existe  „fondul  clasei”  şi  si  toate
cheluielile necesare sa nu mai fie suportate de parinti.



Căci, un lucru trebuie să fie clar: toate aceste lucruri cad
în sarcina autorităţii locale. Să fiţi convinşi că „dragostea
faţă de carte” este direct proporţională cu sumele propuse de
către fiecare primar sau orice altă autoritate locală pentru
domeniul educaţiei.

La începutul lunii februarie 2016, în momentul prezentării
proiectului  de  buget  de  către  actualul  executiv,  am  avut
curiozitatea să comparăm bugetele alocate educaţiei de către
diverse oraşe din ţară, oraşe de mărimea Mangaliei. Astfel am
putut sesiza că oraşe precum Dorohoi, Bârlad, Caracal, Mizil
sau  Mediaş  alocă  între  5,5%  şi  7%  (!)  pentru  dezvoltarea
copiilor.

În Consiliul Local am reuşit, pentru 2016, în ciuda opoziţiei
clare a primarului Mangaliei (care propusese un cuantum de
4,18%), să alocăm aproximativ 7% din buget pentru educaţie (în
afară de cheltuielile cu salarizarea, fonduri care, după cum
spuneam, vin de la Ministerul Educaţiei).

Dar nu vrem să ne oprim aici !

Liberalii  şi  conservatorii  din  ALDE-Mangalia  au  demarat  o
serie de discuţii cu partenerii noştri politici din municipiu
(cu cei cu care se poate avea un dialog) şi, drept concluzie,
s-a creionat ideea unei susţineri durabile a educaţiei din
Mangalia. Astfel, credem că menţinerea unui prag minim de
6-6,5 % din bugetul local pentru educaţie, pentru o perioadă
de  trei  ani  este  fezabilă.  Vom  oferi  astfel  educaţiei  o
perioadă clară de timp pentru a-şi reveni după subfinanţările
crunte  din  anii  precedenţi  şi  vom  re-crea  baza  materială
dedicată copiilor şi profesorilor. După perioada de trei ani
pe care o propunem vom face o analiză de impact şi vom decide,
împreună cu profesorii şi părinţii drumul de urmat.

ALDE-Mangalia  nu  este  de  acord  cu  opinia  unora  precum  că
„fondurile Mangaliei se duc pe educaţia unor copii care nu
sunt din Mangalia”, cu alte cuvinte a elevilor din Albeşti,



Limanu, 23 August, Pecineaga, Dulceşti, Cotu-Văii etc.

Dimpotrivă, aşa cum ne dorim ca Mangalia să devină un pol
naţional de dezvoltarea culturală, aşa ne dorim ca Mangalia să
atragă cât mai mulţi tineri dornici să înveţe, să devină un
pol regional al educaţiei.

Oraşul va avea astfel viaţă intelectuală, va trăi şi îşi va
creşte generaţiile viitoare.

„Nevoia  de  Romanism”,  la
Cercul Militar Mangalia
20 mai 2016 9:13
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Rezultate  deosebite  obţinute
de elevii Liceului „Callatis”
la  Concursul  Judeţean
„Comorile Condeiului”
20 mai 2016 9:13
În data de 14 mai 2016, la Constanța, 37 de elevi din clasele
II  –IV,  de  la  Liceul  Teoretic  „Callatis“  Mangalia”  au
participat la Concursul Judeţean de Limba şi Literatura Română
„Comorile Condeiului”. Aflat la a III-a ediţie, concursul este
organizat de Inspectoratul Şcolar Judeţean Constanţa. Peste
85% din cei 37 de elevi participanți la concurs au obţinut
rezultate deosebite, lucrările fiind evaluate cu 90-100 de
puncte.

Două eleve au obţinut punctajul maxim : Lusyanna Faliboga-
Andrei, clasa a II-a A  şi Diana Ţăranu, clasa a IV-a C. De
excelenta pregătire a elevilor s-au ocupat doamnele profesor
învăţământ primar Georgeta Lungu, Anca Dincă, Ana Ivan, Maria
Neculăeş,  Mirela  Bibicu,  Slagiana  Praisu,  Olga  Bulboacă,
Dorina Vlăduţ.

Elevii  Liceului  Teoretic
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„Callatis”  Mangalia  susţin
Campania  Globală  pentru
Educaţie  „Finanţaţi  viitorul
– Dreptul la Educaţie pentru
toţi!”
20 mai 2016 9:13

În perioada 9-14 mai 2016,  300
de elevi de la  Liceul Teoretic
„Callatis”   au  participat  la
Campania  Globală  pentru  
Educaţie, ediţia 2016. Campania
Globală pentru Educație este o
mișcare a societății civile al

cărei  scop  este  de  a  combate  criza  globală  din  domeniul
educației,  de a  convinge statele  să ia măsuri pentru a
asigura dreptul universal la o educație publică gratuită și de
calitate. „Finanțați viitorul!” este un demers internațional
al societății civile, coordonat de Campania Globală pentru
Educație și care reunește peste 100 de organizații naționale,
regionale și internaționale care sprijină dreptul universal la
educație.

În România, Campania Globală pentru Educație este coordonată
de  Organizaţia  Salvaţi  Copiii  și  se  bucură  de  sprijinul
Ministerului Educației Naționale și Cercetării Științifice.În
Liceul  Teoretic  „Callatis“,  campania  a  fost  coordonată  de
profesor  psiholog  Carmen  Faliboga  în  echipă  cu  10  cadre
didactice. „Educaţia copiilor este cea mai bună cale către o
societatate  mai  bună.  Investind  în  educaţie,  investim  în
viitor”, afirmă psiholog Carmen Faliboga, coordonator Campania
Globală pentru Educaţieîn cadrul Liceului Teoretic „Callatis“.
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Concursul de creație literară
„Excelenței  sale,  Cartea!”
și-a anunțat câștigătorii
20 mai 2016 9:13
Aflat  la  a  șasea  ediție,  concursul  de  creație  literară
„Excelenței sale, Cartea!”, organizat de Școala Generală nr. 5
”Gala  Galaction”  tocmai  și-a  desemnat  câștigătorii!
Directoarea instituției, prof. Adriana Popescu a declarat că
anul acesta, concursul este înscris în CAEJ și s-a bucurat de
participarea a 215 elevi din țară, din 15 județe și 36 de
școli generale și licee. Dintre participanți 92 de elevi au
fost recompensați cu premii și mențiuni.
Toate lucrările participante la concurs vor fi reunite într-un
volum cu ISBN, așa cum am procedat și până acum.
Volumul  va  purta  titlul  „Excelenței  sale,  Cartea!”  și
semnătura coordonatorilor: prof. înv. primar Dorina Florea,
prof.  Elena  Petcu  și  prof.  Adriana  Popescu.  Tema  acestei
ediții  a  fost  incitantă  și  generoasă:  „De  la  idee…către
ideal!”

 

Un  pescador  a  fost  reţinut
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după ce braconase din Marea
Neagră aproximativ 800 kg de
calcan
20 mai 2016 9:13

Poliţiştii  de  frontieră  din
cadrul Gărzii de Coastă, în baza
datelor  puse  la  dispoziţie  de
lucrătorii  SCOMAR,  au
identificat pe Marea Neagră, un
pescador  turcesc  aflat  la
braconat  în  Zona  Economică

Exclusivă  a  României.

Echipajul pescadorului, format din 7 cetăţeni turci, nu s-a
supus somaţiilor legale ale poliţiştilor de frontieră şi a
încercat să scape de urmărirea navei MAI 2111, fapt pentru
care  a  fost  declanşată  o  acţiune  de  cooperare  conform
prevederilor din Memorandumul Forumului de Cooperare la Marea
Neagră.

După o urmărire de aproximativ 15 ore, poliţiştii de frontieră
români, în cooperare cu autorităţile turce, care au participat
la acţiune cu o navă militară, au reuşit oprirea pescadorului
şi  efectuarea  controlului,  la  bord  fiind  descoperite
aproximativ 700–800 kilograme de peşte din specia calcan în
stare  proaspătă  şi  150  de  plase  de  pescuit  tip  setcă  în
lungime de aproximativ 9.000 de metri.

În data de 15.05.2016, în jurul orei 02.00, în baza unei
informaţii  a  lucrătorilor  SCOMAR  (Sistemului  Complex  de
Observare, Supraveghere şi Control al Traficului de la Marea
Neagră), nava MAI 2111 din cadrul Grupului de Nave Constanţa,
aflată  în  misiune  de  supraveghere  şi  patrulare  pe  Marea
Neagră,  a  identificat,  la  aproximativ  43  de  mile  marine
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travers de localitatea Mangalia, o ambarcaţiune suspectă că
desfăşura  activităţi  de  pescuit  ilegal  în  Zona  Economică
Exclusivă a României.

Ambarcaţiunea a fost identificata ca fiind un pescador sub
pavilion Turcia cu inscripţia pe bordaj „ELVER YILMAZ”. În
urma somaţiilor poliţiştilor de frontieră pentru a permite
operaţiunea de abordaj şi control conform procedurilor legale,
pescadorul şi-a mărit viteza de deplasare, încercând să se
îndepărteze de nava autorităţilor române.

Nava MAI 2111 a pornit in urmărirea navei suspecte, continuând
procedurile legale pentru oprirea acesteia, însă membrii de
echipaj au refuzat în continuare să se conformeze somaţiilor,
îndreptându-se în viteză spre apele internaţionale ale Mării
Negre.

Totodată,  în  conformitate  cu  prevederile  Memorandumului
Forumului  de  Cooperare  la  Marea  Neagră,  poliţiştii  de
frontieră din cadrul Gărzii de Coastă au informat autorităţile
de frontieră din R. Bulgaria şi R. Turcia, pentru a stabili în
comun modul de acţiune.

Garda  de  Coastă  Turcă  a  informat  că  va  trimite  în
interceptarea  pescadorului  o  navă  militară  proprie.

Astfel, în jurul orei 17.30, la aproximativ 51 mile marine de
Cap Kaliakra din R. Bulgaria, pescadorul, escortat pe toată
perioada deplasării de nava Gărzii de Coastă din România, a
fost oprit şi s-a procedat la efectuarea controlului specific
de către o echipă comună română și turcă.

În urma controlului documentelor, comandantul ambarcaţiunii nu
a putut prezenta certificat de capacitate corespunzător sau
brevet pentru conducerea unei ambarcaţiuni, de asemenea la
bordul pescadorului nu exista jurnal de bord şi nici licenţă
de pescuit.

În urma controlului fizic al pescadorului au fost descoperite



aproximativ 700–800 kilograme de peşte din specia calcan în
stare proaspătă şi un număr de 150 de plase de pescuit tip
setcă în lungime de aproximativ 9.000 de metri.

Pescadorul turcesc, la bordul căruia se aflau 7 membri de
echipaj,  împreună  cu  cantitatea  de  peşte  și  uneltele  de
pescuit, au fost preluaţi de către Garda de Coastă Turcă,
urmând  ca  autorităţile  române  să  continue  cercetările  cu
privire la cele constatate.

Poliţiştii  de  frontieră  constănţeni  au  întocmit  în  cauză
lucrare penală pentru săvârşirea infracţiunilor de „pescuit
comercial fără licenţă sau autorizaţie de pescuit”, „pescuit
în  perioada  de  prohibiţie  şi  zonele  de  protecţie”,
„transportul peştelui fără documente legale” şi „folosirea de
către persoane neautorizate a uneltelor de pescuit comercial”,
fapte prevăzute şi sancţionate de O.U.G. 23/2008,precum şi
pentru ,,conducerea unei nave sau ambarcaţiuni de către o
persoană ce nu deţine brevet sau certificat de capacitate
corespunzător”,  faptă  prevăzută  şi  sancţionată  de  art.  2,
alin. 1 din Legea 191/2003. Cercetările vor fi continuate sub
coordonarea  procurorului  investit  în  cauză  din  cadrul
Parchetului  de  pe  lângă  Tribunalul  Constanţa.

 

 

 

Acțiune de donare de sânge
20 mai 2016 9:13
Centrul Regional de Transfuzii Sanguine Constanţa, Spitalul

https://editiadesud.ro/actiune-de-donare-de-sange/


Municipal  Mangalia   și  Primăria  Municipiului  Mangalia
organizează  sâmbătă,  28  mai,  începând  cu  orele  08:30,  o
acţiune de donare de sânge. Sunt aşteptate toate persoanele
sănătoase din Mangalia şi localităţile învecinate, care doresc
să  îi  ajute  pe  pacienţii  care  au  nevoie  de  tratament
transfuzional.  Pot  dona  sânge  persoane  cu  vârsta  cuprinsă
între 18-65 de ani, cu greutatea peste 50 kg, care nu au
suferit de hepatită, TBC, sifilis, ulcer, epilepsie, diabet
zaharat, boli de inimă. Persoanele peste 50 de ani sunt rugate
să aducă de la medicul de familie o adeverinţă din care să
reiasă  că  nu  sunt  în  evidenţă  cu  boli  de  inimă  sau
neurologice. Cu două zile înainte de donare, este interzis
consumul de băuturi alcoolice. În ziua donării, se recomandă
un mic dejun uşor şi minim 500 ml lichide. Persoanele care
efectuează o donare completă (450 ml sânge) beneficiază la
cerere de:

– 7 tichete de masă pentru produse alimentare;

– o zi liberă la locul de muncă, în ziua donării, în cazul
donatorilor salariaţi, o zi scutire de la frecvenţă, în ziua
donării, în cazul elevilor, studenţilor şi militarilor;

– decontarea cheltuielilor de transport în comun, în ziua
donării, între localitatea de domiciliu/reşedinţă, înscrisă în
actul de identitate şi localitatea unde se efectuează donarea
de sânge.

          Vă aşteptăm sâmbătă 28.05.2016 la Spitalul Municipal
Mangalia, cu un act de identitate valabil, începând cu orele
8:30.



Europarlamentarul  Monica
Macovei:  „Există  în
Parlamentul  României,  23  de
proiecte  de  transformare  a
infracţiunilor  în  activităţi
legale,  care  trebuie
respinse!”
20 mai 2016 9:13

Aflat la 2 Mai pentru o întâlnire de lucru,
europarlamentarul  Monica  Macovei  ne-a
acordat cu amabilitate acest interviu, în
care a vorbit despre politică în general,
despre năravurile celor care fac politică şi
vânează  doar  propriul  interes,  despre
apropiatele alegeri locale, dar şi despre
directivele  europene  aprobate,  dar  încă
neaplicate de ţara noastră.

Partidul M10 a fost înfiinţat la începutul anului 2015 şi
militează  pentru  dreptate,  libertate,  spirit  reformist  şi
lupta împotriva corupţiei. Câte filiale M10 funcţionează la
nivel naţional?

M.M.: Avem filiale în 23 de judeţe, cu mii de membri şi zeci
de mii de simpatizanţi care

ne-au fost şi ne sunt alături chiar dacă nu suntem prezenţi în
localităţile dumnealor. Pentru că se apropie alegerile locale,
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avem câteva sute candidaţi cu şanse mai mari sau mici. În
perioada  imediat  următoare,  vom  închega  un  nucleu  şi  la
Mangalia, vom continua demersul de a înfiinţa o filială M10
puternică, reprezentată de către oameni care se mulează pe
cerinţele şi obiectivele formaţiunii noastre. La Constanţa, de
exemplu, am lucrat cu domnul Valentin Vrabie pe care l-am
cunoscut în campania pentru alegerile prezidenţiale din 2014.
Domnia sa crede în primarii independenţi, care nu fac servicii
niciunui  partid,  dar  care  au  ca  misiune  doar  sprijinirea
comunităţii  locale  pe  care  o  conduc.  Este  adevărat,  este
nevoie de partide, pentru a obţine sprijinul financiar de care
ai nevoie pentru investiţii şi proiecte, dar acestea trebuie
să se schimbe. Schimbarea o fac oamenii. După tragedia de la
Colectiv, oamenii au strigat în stradă că politicienii trebuie
să se schimbe, iar întreaga clasă politică să fie înnoită. O
situaţie gravă plănuită de politicieni la sfârşitul anului
trecut vizează nu mai puţin de 23 de proiecte de lege prin
care vor să transforme unele infracţiuni în activităţi legale,
să prevadă sancţiuni mai blânde sau să apere interesele celor
corupţi. Toate aceste proiecte au fost scoase din sertare şi
au ajuns la Parlament, instituţie căreia i-am cerut printr-o
scrisoare să le respingă, deoarece toate sunt împotriva luptei
anticorupţie! Un exemplu, este cel al celor 50 de parlamentari
acuzaţi de conflict de interese pe motiv că şi-au angajat
rudele. Astfel, se încearcă printr-unul dintre cele 23 de
proiecte ca această faptă prevăzută de Codul Penal să fie
abrogată.  De  asemenea,  se  doreşte  interzicerea  efectuarea
percheziţiilor în cabinetele de avocatură. După cum se ştie,
cabinetele  multor  avocaţi  sunt  adevărate  paradisuri  ale
penalilor, întrucât cei care sunt cercetaţi îşi lasă în aceste
birouri  documente,  înregistrări,  telefoane  etc.  ce-i
incriminează.  Ducându-le  la  avocaţi,  care  nu  mai  pot  fi
percheziţionaţi, anchetaţii scapă basma curată. Nu în ultimul
rând, se încearcă ca flagrantele să fie aproape imposibil de
realizat.  Niciun politician nu spune, „Gata, ne oprim din
furat!”, dimpotrivă, ei luptă cu oamenii, cu statul, sunt
deasupra  legii.  Oamenii  trebuie  să  înţeleagă  că  ei  sunt



singurii care pot schimba clasa politică. Tocmai de aceea
trebuie să iasă la vot. Din păcate, peste 50% nu ies din
confortul personal, nu merg să voteze. Dacă măcar 30% dintre
aceştia ar ieşi să voteze, tot ar însemna ceva.

Care sunt anomaliile României în privinţa alegerilor locale?

M.M.:  Articolul 49 alin. 2 din Legea nr. 115/2015 prevede că
pentru fiecare candidat la funcţia de primar şi pentru fiecare
listă de candidaţi pentru consiliul local şi pentru consiliul
judeţean  trebuie  depusă  o  listă  de  susţinători  care  să
cuprindă minimum 1% din numărul total al alegătorilor înscrişi
în Registrul electoral şi în listele electorale complementare
din  circumscripţia  pentru  care  candidează.  Considerăm  că
numărul ridicat de semnături solicitate este discriminatoriu
pentru  iniţiativele  politice  noi  şi  menţine  monopolul
partidelor politice vechi. În plus, numărul foarte mare de
semnături  solicitate  de  Legea  115/2015  este  semnificativ
crescut prin comparaţie cu cel din alte ţări europene, fiind
necesară o aliniere la normele şi practicile europene. Astfel,
pentru  primăria  din  Londra  sunt  necesare  doar  330  de
semnături, iar pentru primăria din Berlin sunt necesare doar
250 de semnături. Pentru primăria Municipiului Bucureşti sunt
cerute, însă, aproximativ 18.000 de semnături.

Noi  puteam,  ca  şi  partid  nou,  alege  să  furăm,  să  copiem
semnăturile între noi, să copiem semnăturile mai vechi, să
începem strângerea de semnături înainte de apariţia deciziei
BEC, să strângem semnăturile pe formulare în alb şi să scriem
numele candidaţilor în ultima zi pe ele aşa cum au făcut unele
partide care aparent au strâns numărul necesar de semnături.
Noi am înţeles, însă, să respectăm legea şi să nu apelăm la
acţiuni ilegale în campania de strângere de semnături.

Aţi iniţiat confiscarea extinsă la nivel european, însă cu
toate că Directiva s-a aprobat în 2014, la noi nu se aplică
încă.   Ce  trebuie  făcut  pentru  a  se  dispune  aplicarea
acesteia?



M.M.: Da, am fost raportorul la Parlamentul European pentru
Directiva privind confiscarea extinsă şi confiscarea bunurilor
şi banilor puse pe numele unor terţi. La noi există practica
divorţului, cea a donaţiilor, dar şi trecerea averilor pe
numele prietenilor, rudelor, pentru a se evita confiscarea. La
aceste metode apelează şi cei care fac trafic cu droguri,
ţigări etc, care iau mită, care fură şi care riscă să rămână
fără banii acumulaţi ilegal. Aceste metode nu vor mai putea fi
folosite în curând.  Directiva a fost adoptată în 2014, de
fapt în decembrie 2013 am terminat-o, și are o perioadă de
punere în aplicare – directivele se transcriu în legislaţia
statelor membre – iar această perioadă expiră în luna august.
Guvernul  României,  prin  Ministerul  Justiţiei  ca  iniţiator,
trebuie  să  preia  întocmai,  în  Codul  Penal,  textul  din
Directiva confiscării extinse şi confiscării de la terţi, tot
ce lipseşte din legea românească. Obligaţia noastră este aceea
să urmărim să fie aplicată corect, să nu se sară cuvinte ori
să se pună virgule.

Rezultate  excelente  obţinute
de  sportivii  constănţeni  la
Cupa „Blue Danube” la Kung-Fu
20 mai 2016 9:13
Duminică, 15 mai, în localitatea Pechea din judeţul Galaţi, s-
a  organizat  Cupa  „Blue  Danube”  la  Kung-Fu.  Din  judeţul
Constanţa  au  participat  33  de  sportivi  care  au  obţinut
următoarele rezultate:

PROBA „TUISHOU” INDIVIDUAL1.

MASCULIN
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SENIORI 18-34 ANI OPEN KG

3.ISTRATE ALEXANDRU                                   CSU
NEPTUN CONSTANTA

JUNIORI 16-17 ANI OPEN KG

1.SAVIOLI LEONARDO                                      CS
NOUA GENERATIE MANGALIA

CADETI 14-15 ANI -70 KG

1.STOIAN BOGDAN                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.MANGALAGIU DANIEL                                   CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

CADETI 14-15 ANI +70 KG

1.MACSIM MARIUS                                           CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.PADURARU CRISTIAN                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 12-13 ANI OPEN KG

3.SANDU ROBERT GABRIEL                             CS MAREA
NEAGRA CONSTANTA

COPII 10-11 ANI -30 KG

1.GURICĂ RARES                                             CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.GEORGESCU DANIEL                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -30 KG

1.PANAIT ANDREI                                            



CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -40 KG

1.SAVIOLI GIOVANI                                           CS
NOUA GENERATIE MANGALIA

COPII 10-11 ANI -50 KG

1.BOCAI VLAD                                                 
CS MAREA NEAGRA CONSTANTA

COPII 10-11 ANI +50 KG

1.CHARCOVSCHI PAUL                                    CS NOUA
GENERATIE MANGALIA

2.MIHĂILĂ ROBERT                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.MĂRIUŢĂ MARIUS                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI -30 KG

1.DUBEI MARIN CEZAR                                    CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

3.CHISOI ANTONIO                                           CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI -35 KG

1.PELINARU MARIUS ANDREI                           CS MAREA
NEAGRA CONSTANTA

COPII 8-9 ANI +35 KG

1.MIHAILA DRAGOS                                         CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.STATE ALEXANDRU                                      CSA



AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.BOCANET FLORIN                                         CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 6-7 ANI -25 KG

1.FECHET RADU                                              CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

2.BARBU DAVID                                              
CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 6-7 ANI +25 KG

2.BIRAU MARIUS GABRIEL                               CS
SHAOLIN CALLATIS MANGALIA

 

FEMININ

SENIOARE 18-34 ANI OPEN KG

2.OCOLISAN MIHAELA LAURA              CS NOUA GENERATIE
MANGALIA

COPII 12-13 ANI OPEN KG

1.BĂCILĂ NICOLETA                                         CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

2.ILIE ALEXANDRA                                           CS
SHAOLIN CALLATIS MANGALIA

COPII 4-5 ANI -20 KG

1.DUMITRACHE MARIA                         CSA AXIOPOLIS SPORT
CERNAVODA

2.DUMITRACHE ELENA                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA



 

PROBA „ERJIE-GUN FIGHT” INDIVIDUAL2.

MASCULIN

SENIORI 18-34 ANI OPEN KG

3.SANDU MARIUS                                            CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

JUNIORI 16-17 ANI OPEN KG

1.SAVIOLI LEONARDO                                      CS
NOUA GENERATIE MANGALIA

CADETI 14-15 ANI -70 KG

1.STOIAN BOGDAN                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.MANGALAGIU DANIEL                                   CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

CADETI 14-15 ANI +70 KG

1.MACSIM MARIUS                                           CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.PADURARU CRISTIAN                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 12-13 ANI OPEN KG

2.SANDU ROBERT GABRIEL                             CS MAREA
NEAGRA CONSTANTA

COPII 10-11 ANI -30 KG

1.GURICĂ RARES                                             CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA



2.GEORGESCU DANIEL                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -35 KG

1.PANAIT ANDREI                                            
CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -40 KG

1.SAVIOLI GIOVANI                                           CS
NOUA GENERATIE MANGALIA

COPII 10-11 ANI -50 KG

1.BOCAI VLAD                                                 
CS MAREA NEAGRA CONSTANTA

COPII 10-11 ANI +50 KG

1.MĂRIUŢĂ MARIUS                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.CHARCOVSCHI PAUL                                    CS NOUA
GENERATIE MANGALIA

3.MIHĂILĂ ROBERT                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI -30 KG

2.CHISOI ANTONIO                                           CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI -35 KG

3.PELINARU MARIUS ANDREI                           CS MAREA
NEAGRA CONSTANTA

COPII 8-9 ANI +35 KG

1.IONITA ALEXANDRU GABRIEL                       CS DUNAREA



ALBASTRA GALATI

COPII 6-7 ANI -25 KG

1.FECHET RADU                                              CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

2.BARBU DAVID                                              
CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 6-7 ANI +25 KG

1.BIRAU MARIUS GABRIEL                               CS
SHAOLIN CALLATIS MANGALIA

FEMININ

SENIOARE 18-34 ANI OPEN KG

1.OCOLISAN MIHAELA LAURA              CS NOUA GENERATIE
MANGALIA

COPII 12-13 ANI OPEN KG

3.BĂCILĂ NICOLETA                                         CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

3.ILIE ALEXANDRA                                           CS
SHAOLIN CALLATIS MANGALIA

COPII 4-5 ANI -20 KG

1.DUMITRACHE ELENA                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.DUMITRACHE MARIA                         CSA AXIOPOLIS SPORT
CERNAVODA

 

 PROBA „TOTAL-CONTACT FIGHTING” INDIVIDUAL



MASCULIN

SENIORI 18-34 ANI -70 KG

1.SANDU MARIUS                                            CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

CADETI 14-15 ANI -70 KG

2.MANGALAGIU DANIEL                                   CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

CADETI 14-15 ANI +70 KG

1.PADURARU CRISTIAN                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -30 KG

1.GURICĂ RARES                                             CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.GEORGESCU DANIEL                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI -35 KG

3.PANAIT ANDREI                                            
CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 10-11 ANI +50 KG

1.MIHĂILĂ ROBERT                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.CHARCOVSCHI PAUL                                    CS NOUA
GENERATIE MANGALIA

3.MĂRIUŢĂ MARIUS                                          CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI -30 KG



2.CHISOI ANTONIO                                           CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 8-9 ANI +35 KG

2.MIHAILA DRAGOS                                         CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

3.STATE ALEXANDRU                                      CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

COPII 6-7 ANI -25 KG

1.BARBU DAVID                                              
CSA AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.FECHET RADU                                              CS
MAREA NEAGRA CONSTANTA

FEMININ

COPII 12-13 ANI -50 KG

1.COJOCARU ROXANA                         CSA AXIOPOLIS SPORT
CERNAVODA

COPII 4-5 ANI -20 KG

1.DUMITRACHE ELENA                                    CSA
AXIOPOLIS SPORT CERNAVODA

2.DUMITRACHE MARIA                         CSA AXIOPOLIS SPORT
CERNAVODA

„Concursul  a  fost  unul  lung  si  greu,  ultimele  probe  s-au
terminat la ora 21.00, după 10 ore de concurs la cele trei
probe. Au participat 90 de sportivi din 10 cluburi sportive,
mulţi au participat la cele trei probe. La proba de „Total-
Contact  Fighting”  multe  meciuri  s-au  încheiat  înainte  de
limită, prin KO sau prin abandon. Sportivii constanţeni s-au
impus la multe categorii de vîrstă şi greutate, confirmînd, în



majoritatea cazurilor, rezultatele bune obţinute anul acesta.
Sperăm ca în continuare sportivii noştri să crească, valoric
avînd în vedere organizarea campionatelor naţionale, începînd
cu luna iunie. Felicitări tuturor sportivilor!“, ne-a declarat
şef luc. dr. Florin Iordănoaia, 6 Duan Kung-Fu.

Un  vot  cât  4  ani,  un
cetățean, cât 4 primari!
20 mai 2016 9:13
Parcurgem, lent, o campanie atât de silențioasă, că te ia
somnul. Candidații, 7 la număr, abia și-au făcut apariția pe
panourile de afișaj amplasate, răzleț, prin câteva zone ale
orașului. La starea aceasta de toropeală, vecină cu anestezia,
contribuie  și  noile  reguli  ale  campaniei  2016  pe  cât  de
stricte, pe atât de aberante pe alocuri. Însemnele partidelor
nu  trebuie  expuse,  bannerele  și  mesh-urile  sunt  istorie,
caravanele cu membri și susținători, interzise.

Învățați să primească ceva, măcar în campanie, cetățenii își
pot  lua  adio  de  la  găleți,  alimente,  pelerine,  cizme  din
cauciuc, chiar și de la banalele brichete, pixuri, umbrele și
căni. De asemenea, nu pot fi utilizate în campanie steagurile,
ecranele, panourile publicitare fixe sau mobile, publicitatea
luminoasă, nici cea pe vehicule, vehiculele inscripționate cu
sloganuri de campanie, cele care difuzează materiale audio și
nici spectacolele, serbările sau focurile.

Vechea practică de distrugere a afișelor contracandidaților a
rămas însă, numai că, vigilenți, membrii echipelor de campanie
le înlocuiesc cu altele nou-nouțe.

Ce  mai  poate  fi  observat  dintr-o  privire  este  lipsa  de
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inspirație  în  alegerea  sloganurilor.  Astfel,  candidații  și
sfătuitorii din dotare nu s-au concentrat prea mult în a-și
atrage electoratul cu acel ceva care să sclipească, apelându-
se la tipare comune. Nici programele electorale nu îți iau
piuitul, ci, în unele cazuri, provoacă amuzament. Fie sunt
stufoase și plicticoase, fie sunt miniaturale, cu propuneri
lipsite de precizie și claritate, fie repetă teme abordate
anii trecuți. Tocmai de aceea, cea care iese în evidență este
starea de apatie ce i-a cuprins, culmea, nu pe cetățeni, ci pe
candidați care, deși aflați în campanie, nu emană energie,
implicare, ci oboseală și plictiseală cu toate că preluarea
acestui municipiu atrage mai ceva ca mierea.

Mangalia s-a schimbat, la fel și oamenii care au devenit mai
interesați  de  ceea  ce  îi  înconjoară,  de  lipsuri,  de
priorități, de nevoia de avansare a locului în care stau.
Tocmai de aceea, ar fi sănătos pentru destinul urbei ca votul,
tradus în puterea deținută, o dată la 4 ani, de populație, să
nu mai fie irosit sau vândut contra unui stimulent mai mare
sau neînsemnat. Tocmai această toropeală a candidaților îi
poate trezi pe cetățenii indiferenți.

Puterea unui vot durează 4 ani, astfel că trebuie dat cu
înțelepciune,  după  o  analiză  bine  făcută,  dar  simplă  în
același timp. Este suficient ca cetățeanul să se întrebe ce
anume își dorește, ce anume îi lipsește și ce vrea să-i ofere
orașul în care locuiește. Ingnoranța costă, iar consecințele
sunt de durată, 4 ani, nu 4 zile!

Cetățeanul ar putea conștientiza că un vot înseamnă un verdict
nu doar pentru el, ci și pentru cei din jur. Cum rar i se
oferă ocazia să dețină puterea, nu ar fi rău să o utilizeze în
beneficiul colectiv, să înțeleagă că de data aceasta nu mai
este vorba despre un moft individual, ci de mult mai mult. Ar
fi fost mai ușor dacă mandatul avea o durată de 2 ani, astfel
că o eventuală opțiune nefericită ar fi avut trai scurt, numai
că fiind vorba despre 4 ani, sentința unei alegeri pripite
poate fi greu de suportat.



Firește, zvonuri despre atenții, aranjamente, colaborări între
candidați, candidați formali, cooperări de ocazie, există la
tot pasul, că doar toată lumea vorbește despre vreme, vremuri
și politică, numai că, de data aceasta, cetățenii ar trebui
să-și audă doar propriul gând, dar nu la modul egoist, ci să
privească în ansamblu.

Mangalia  merită  atenția  și  ajutorul  cetățenilor,  mai  mult
decât meniul apetisant, dar fără gust al candidaților.

Mangalia poate, vrea, cere, dar dacă va primi ceea ce își
dorește,  ar  trebui  să  vină  din  partea  cetățenilor  săi
neimplicați  politic,  nu  din  partea  celor  care  vânează  un
interes  personal,  de  moment,  care,  poate,  nici  nu  va  fi
obținut, și nici din partea celor care o uită atât de rapid
după alegeri. Cum spunea cineva, orice promisiune făcută în
campanie, se transformă în minciună după alegeri.

Poate dacă ar realiza câtă putere stă într-un vot, oamenii ar
fi  mai  hotărâți  să-l  ofere  nu  lor,  pentru  un  cadou  sau
favoare, ci Mangaliei, care merită și așteaptă o înnoire și o
ieșire din umbră.

Unde vor fi amplasate, azi,
radarele Poliţiei Rutiere
20 mai 2016 9:13
La nivelul judeţului Constanţa, polițiștii Serviciului Rutier
au reținut 37 de permise de conducere pentru depășirea vitezei
regulamentare, conform OUG 195/2002.

Astfel, la data de 15.05.2016, oamenii legii au reținut 37 de
permise de conducere, 23 de șoferi depășind viteza legală cu
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peste 50 – 60 km/h, 8 conducători auto fiind depistați cu
peste 60 – 70 km/h, 4 șoferi depașind viteza legală cu peste
70 km/h, unul a fost depistat cu viteza de peste 80 km/h şi un
altul a depăşit viteza legală cu peste 90 km/h.

Astăzi, poliţiştii Serviciului Rutier Constanța acționează în
scopul  prevenirii  accidentelor  rutiere  cauzate  de  viteza
excesivă, aparatele radar din județ urmând a fi amplasate pe
următoarele tronsoane: Drum Naţional 2A: Constanţa – Hârşova
de  la  km  198  la  km  166,  între  orele  09.00-  14.00;  Drum
Naţional 39: Constanţa – Mangalia de la km 5 la km 42, între
orele 14.00- 22.00; Municipiul Constanţa: bulevardul Mamaia,
bulevardul  1  Mai,  bulevardul  I.C.  Brătianu,  bulevardul
Alexandru Lăpuşneanu şi şoseaua Mangaliei, între orele 06.00 –
09.00 şi 22.00– 06.00.

George  Trandafirescu,
Partidul M10 Limanu: ” Am o
capacitate mare de muncă și o
ură  teribilă  față  de  cei
corupți!”
20 mai 2016 9:13
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Membru al echipei Partidului
M 10 Limanu și candidat la
funcția de consilier local,
George  Ionuț  Trandafirescu
este  un  tânăr  ambițios,
interesat  de  zona  în  care
își are domiciliul pe care
și-o  dorește  cât  mai
înfloritoare.

În interviul de mai jos, vă prezentăm care sunt soluțiile pe
care  le  are  în  vedere  împreună  cu  ceilalți  colegi  ai
Partidului M 10 Limanu pentru continuarea dezvoltării zonei 2
Mai – Limanu – Vama Veche.

– Spune-mi câteva lucruri despre tine.

– Sunt din Limanu, am 33 de ani, sunt căsătorit și am 2 copii.
De  profesie,  sunt  economist.  Am  absolvit  Facultatea  de
Management  Financiar  –  Contabil,  din  cadrul  Universității
”Spiru  Haret”  Constanța  cu  media  9.89  și  masteratul  în
Contabilitatea, Controlul și Evaluarea Afacerilor. În prezent,
ocup funcția de Șef al Compartimentului Financiar din cadrul
SN 2 Mai Mangalia. În paralel cu această profesie, sunt atât
antrenor de Jiu Jitsu Brazilian, cât și competitor, reușind
chiar  în  acest  an  să  îmi  adjudec  titlul  de  Vicecampion
European 2016. Sunt o persoană dinamică, corectă, cinstită și

http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2016/05/DSC_6080.jpg


căreia îi place să se implice în cadrul comunității. Am o
capacitate mare de muncă, de mobilizare a celor din jur și o
ură teribilă față de cei corupți.

– Când ai intrat în politică și de ce ai făcut acest pas?

– Am intrat în politică în anul 2006 ca și membru al PLD, însă
după 2 fuziuni, ce au avut loc în ultimii 10 ani, nu m-am mai
regăsit în noul partid. Proiectele pe care le doream puse în
practică pentru cetățeni, nu mai puteau fi aplicate și acest
lucru m-a determinat să demisionez. Dezamăgit, am vrut să
candidez independent, însă mi-am dat seama că pentru a putea
reprezenta cetățenii și a le rezolva problemele era nevoie de
o echipă. Atunci am luat contactul cu Partidul M10, un partid
tânăr,  ce  luptă  contra  sistemului  corupt.  Unul  dintre
fondatorii acestui partid nu este nimeni alta decât Monica
Macovei, singura care a tras un semnal real de alarmă după
1989 și a înființat Departamentul Național Anticorupție, DNA.

 – Ce ți-ai propus pentru locuitorii zonei Hagieni – Limanu –
2 Mai – Vama Veche?
 – Pentru locuitorii comunei Limanu mi-am propus în primul
rând, pe lângă susținerea proiectelor din platforma program a
candidatei  noastre,  doamna  de  nota  10,  Fevronia  Liliana
Enacache o mai mare transparență a consiliului local și o
comunicare continuă cu cetățenii. În acest sens, voi face un
birou separat de Primărie, unde alături de colegii mei vom
ține  audiențe  și  vom  centraliza  în  permanență  problemele
locuitorilor,  pentru  a  le  putea  prezenta  în  ședințele  de
consiliu. De asemenea, grupul nostru de consilieri va filma
toate ședințele și le va posta în mediul online. Nu este
posibil ca majoritatea consilierilor să dezbată în ședințe
numai  problemele  lor  sau  ale  prietenilor  și  să-și  acorde
terenuri,  autorizații  fără  fundament  etc.,  în  timp  ce
proiectele  pentru  comună  sunt  lăsate  uitării.

  – De ce este importantă prezența tinerilor în politică?
  – Atât la nivel local, cât și național, este necesară



implicarea noastră, a tinerilor în politică. Noi suntem cei
care trebuie să reformăm clasa politică și care să aducem o
concepție nouă și o viziune modernă. Este datoria noastră să
fim acea gură de oxigen atât de necesară unei țări asfixiate
de caracatița grupurilor de interese.

 – Care sunt problemele zonei?

– Infrastructura insuficientă, lipsa unei promovări agresive a
întregii zone turistice, dar și lipsa unor locuințe pentru
tineri. Nu în ultimul rând, tinerii au nevoie de locuri de
muncă permanente, nu doar de servicii sezoniere pe care le
desfășoară doar 2 – 3 luni pe an.

36  de  permise,  reţinute  de
poliţiştii  rutieri
constănţeni într-o singură zi
20 mai 2016 9:13
Ieri, autospecialele de poliţie dotate cu aparatura radar, din
cadrul  Serviciului  Rutier  Constanţa,  în  scopul  prevenirii
accidentelor  rutiere  cauzate  de  viteza  excesivă,  vor  fi
amplasate pe următoarele zone:

–  Drum Național 2A: Constanţa – Hârșova – km 205 – 170, orele
09.00- 14.00;

–  Drum Național 39: Constanţa – Mangalia – km 12- 40, orele
14.00- 22.00;

–  Municipiul Constanţa: bulevardul Mamaia, bulevardul 1 Mai,
bulevardul I.C. Brătianu, bulevardul Alexandru Lăpușneanu și
șoseaua Mangaliei, orele 06.00- 09.00 și 22.00- 06.00.
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Anterior, au fost reţinute un număr de 36 permise de conducere
astfel:

– pentru depăşirea vitezei legale cu peste 50 – 60 km/h – 21
conducători auto;

– pentru depăşirea vitezei legale cu peste 60 – 70 km/h – 10
conducători auto;

–  pentru  depăşirea  vitezei  legale  cu  peste  70  km/h  –  5
conducători  auto,  viteza  maximă  înregistrată  de  aparatele
radar fiind de 175 km/h.

Directorii  grădiniţelor  din
judeţ,  prezenţi  la  Cercul
Pedagogic  Metodist  de  la
Mangalia
20 mai 2016 9:13
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ai unităţilor de învăţământ preşcolar din judeţul Constanţa au
participat,  la  Club  Nautic  Mangalia,  la  Cercul  Pedagogic
Metodist, organizat de Grădiniţa nr. 3 din localitate. Pe
lângă cadrele didactice preşcolare ce au răspuns invitaţiei
organizatorilor, la eveniment au mai participat oficialităţi
locale,  alături  de  Inspectorul  Învăţământ  Preşcolar  prof.
Irinela Nicolae.

Tema  aleasă  s-a  numit  „Parteneriatele  Educaţionale
Interjudeţene,  Naţionale  şi  Internaţionale“,  iar  în  cadrul
întâlnirii au fost prezentate experienţele concrete pe care
Grădiniţa nr. 3 le-a avut cu partenerii din toate domeniile de
activitate,  începând  cu  familiile,  administraţia  publică
locală, instituţiile de cultură şi de cult, sindicate, ONG-
uri,  agenţi  economici.  Potrivit  directorului  grădiniţei
organizatoare, prof. Gela Ivaşcu, unitatea pe care o conduce
este una foarte mare, lucru care i-a facilitat încheierea de
parteneriate la nivel local, dar şi peste hotare: „Grădiniţa
nr. 3 are 300 de copii şi peste 25 de cadre didactice. Suntem
o instituţie importantă din acest punct de vedere şi, astfel,
am putut relaţiona cu grădiniţe din judeţ, din ţară, dar şi de
peste hotare, cu care avem încheiate parteneriate. Mulţumesc,
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pe această cale, Asociaţiei de Părinţi din cadrul Grădiniţei,
precum  ş  tuturor  instituţiilor  publice,  ONG-urilor,
instituţiilor  de  cultură  şi  de  cult,  medicilor,  agenţilor
economici şi, nu în ultimul rând, partenerilor media, care
sunt  alături  de  copii,  cadre  didactice  şi  părinţi  ai
grădiniţei noastre, a declarat, pentru „Ediţia de Sud“, prof.
Gela Ivaşcu.

În cadrul dezbaterilor, profesor Dana Itu a relatat, pe larg,
modalitatea  în  care  se  derulează,  la  nivelul  grădiniţei,
parteneriatele  educaţionale  şi  care  au  fost  beneficiile,
pentru  cei  mici  în  primul  rând,  ce  au  decurs  din  aceste
relaţii: „Copiii, dar şi părinţii, au beneficiat de sfaturile
medicului  nutriţionist,  care  le-a  explicat  în  ce  constă
piramida alimentelor şi care sunt riscurile ca un micuţ să
devină  obez  din  cauza  alimentaţiei  proaste.  Am  fost  la
cabinetele stomatologice, unde copiii au fost învăţaţi cum să
îşi perie, corect, dinţii. Cu ajutorul Crucii Roşii, filiala
Mangalia,  am  putut  veni  alături  de  copiii  nevoiaşi  şi  am
învăţat ce însamnă voluntariatul, dar şi compasiunea faţă de
semenii  noştri  aflaţi  în  dificultate“,  a  arătat,  printre
altele, prof. Dana Itu, organizator al evenimentului.

Valentin  Vrabie:  „Liliana
Enacache va lua cele mai bune
decizii din funcția de primar
al comunei Limanu“
20 mai 2016 9:13
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in Vrabie să o susţină pe Liliana Enacache la Primăria Limanu
şi ce atuuri considerați că are candidata M10 din această
localitate faţă de adversarii săi politici?

Pe doamna Enacache am cunoscut-o recent și nu consider că
trebuie să ai nevoie de prea mult timp pentru a-ți da seama
că, prin atitudinea dumneaei și prin respect va putea face
față  oricărei  provocări  administrative.  Dincolo  de  acest
aspect,  doamna  Enacache  are  o  experiență  importantă  în
activitatea administrativă și cred că va lua cele mai bune
decizii din funcția de primar al comunei Limanu. Acest aspect
al experienței îl pot trece și la capitolul atuuri pe care
doamna Enacache îl are în fața colegilor săi de competiție
electorală din acest an. Liliana Enacache a dovedit că este
serioasă și asta o diferențiază de ceilalți competitor.

Care ar fi trei sfaturi pe care Valentin Vrabie i le poate da,
din punct de vedere al experienţei în administraţia publică?

Activitatea pe care o desfășor în administrația publică de
mulți  ani  mi-a  oferit  satisfacții  multiple,  dincolo  de
dezamăgirile oamenilor care nu vor fi mulțumiți indiferent ce
le-ai oferi. Totuși, cetățenii din localitatea pe care o va
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coordona  trebuie  să  reprezinte  prioritatea  zero  în  orice
acțiune pe care o va desfășura. Apoi, Educația consider că
trebuie să fie prioritară în agenda de lucru. Un copil educat
va  fi  un  cetățean  model  pentru  comunitatea  din  care  face
parte. De asemenea, i-aș mai spune doamnei Enacache să nu uite
să  aibă  grijă  de  sănătatea  oamenilor  și  să  urmeze  calea
transparenței  decizionale  în  administrația  pe  care  o  va
reprezenta.

Ce impresie v-au făcut echipa M10 Limanu și candidații la
Consiliul Local?

Încă de atunci când am întîlnit-o pe doamna Enacache, candidat
pentru funcția de primar al comunei Limanu, am înțeles că
alături de dumneaei nu vor veni decât oameni profesioniști,
oameni care vor face față oricărei provocări administrative.

Care sunt punctele forte ale zonei Limanu – 2 Mai – Vama Veche
–  Hagieni  pe  care  trebuie  să  şi  mizeze  într-o  viitoare
administraţie primarul Liliana Enacache?

Turismul sunt de părere că trebuie să constituie principala
preocupare  a  administrației  locale  din  Limanu  și  cred  că
doamna  Enacache  va  lua  cele  mai  potrivite  decizii  pentru
dezvoltarea  acestui  domeniu  de  activitate.  Astfel,  va  fi
abordat  și  un  alt  segment,  respectiv  cel  al  locurilor  de
muncă. De asemenea, cel puțin la fel de important este și
domeniul sănătății, pe care cred că doamna Enacache îl va
trata cu maximă seriozitate și profesionalism, mai ales că
localitatea pe care o va administra este una turistică.



Garda de Coastă are o nouă
conducere
20 mai 2016 9:13
Începând cu data de 13 mai 2016, prin Ordin al Ministrului
Afacerilor  Interne,  la  propunerea  inspectorului  general  al
Poliției  de  Frontieră  Române,  în  condițiile  legii,  la
conducerea Gărzii de Coastă a fost împuternicit să asigure
continuitatea  exercitării  actului  managerial,  până  la
organizarea concursului de ocupare a funcției, comisar-șef de
poliție Ionel Truşan – Împuternicit Director al Gărzii de
Coastă,  care  a  îndeplinit  funcția  de  șef  al  Centrului  de
Pregătire a Personalului Navigant Agigea din cadrul Garzii de
Coastă.

Măsura a fost dispusă având în vedere vacantarea postului ca
urmare a încetării raportului de serviciu la cerere, cu drept
la pensie, a directorului Gărzii de Coastă, comisar-șef de
poliţie Laurenţiu Costache.

Pe această cale, conducerea actuală a Gărzii de Coastă, precum
și toți cei care au avut onoarea și plăcerea să îl cunoască și
să lucreze alături de către comisar-şef de poliţie Laurenţiu
Costache, doresc să îi mulțumească pentru aportul adus în
structurile  Poliției  de  Frontieră,  să  îl  felicite  pentru
cariera deosebită și îi doresc pensie ușoară, multă sănătate,
bucurii și împliniri alături de familie!
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